
Referat af bestyrelsesmøde den 18. oktober 2022 

Til stede var: Elsebeth Nielsen (EN), Vibeke Ulsø Jensen (VUJ) og René Nielsen (RN). 

Følgende punkt blev drøftet: 

1. Energioptimering af udendørsbelysningen i afd. 271 

 

Ang. 1: Da afregningen for udendørsbelysningen er en del af vores husleje, har bestyrelsen 

undersøgt, om der her kan spares penge. Ifølge Sikkerhedsstyrelsens bestemmelser er det ikke en 

mulighed at slukke udendørsbelysningen om natten, men det er en mulighed at udskifte pærerne 

i udendørsbelysningen til mere energivenlige alternativer. Som installationerne er i dag, er der 

efter mørkets frembrud et forbrug på 0,50 kWh for hele afd. 271, det vil efter optimeringen falde 

til 0,24 kWh, hvilket giver en besparelse på 52 %, så derfor har en enig bestyrelse vedtaget at 

gennemføre dette tiltag. 

 

Referant på vegne af bestyrelsen for afdeling 271 i FællesBo 

// Vibeke Ulsø Jensen 

 

 

Følg også FællesBo på Facebook - klik på linket, så åbnes facebook-siden: 

https://www.facebook.com/F%C3%A6llesbo-964575280248027/?hc_ref=NEWSFEED&fref=nf 

https://www.facebook.com/F%C3%A6llesbo-964575280248027/?hc_ref=NEWSFEED&fref=nf

